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Särskilt yttrande rörande § 27 Exploateringsavtal med Heimstaden 

A Lägenheter AB för del av Granängstorget kvarter C, § 28 

Genomförande- samt köpeavtal med Brickhouse Bollmora 2:1 AB 

för del av Granängstorget kvarter C, § 29 Antagande av detaljplan 

för Granängstorget, kvarter C * 

Sverigedemokraterna har idag deltagit i ovanstående beslut.Vi har i delar inte samma 

uppfattning om vad som är bra för granängstorget. Till att börja med är vår uppfattning att den 

arkitektoniska utformningen av de byggnader som planeras närinpå anskrämliga. Det måste 

gå att bygga avsevärt mer attraktiva fastigheter och detta har vi sett i tidigare projekt där den 

arkitektoniska delen gjorts om. 

Vidare anser vi att fördelningen av bostädernas storlek är felplanerade. Vi anser att störer 

bostäder ska byggas då 1or och 2or enligt vår uppfattning kan locka till sig ett klientel som 

inte är tillgodo för att skapa ordning och stabilitet i området. 

Vi anser även att det behöver vara en mer mixad boendeform. Att befästa ett område med 

enbart hyresbostäder har i en del kända fall visat sig vara negativt för området utveckling. En 

bred mix av boendeformer ger också en blandning av olika socioekonomiska grupper. Detta 

kan i sin tur skapa ökad stabilitet, ordning och trygghet. 

Slutligen är vi fundersama över om det verkligen är rätt tid att dra i gång dylika projekt och 

om inte stigande marknadspriser, räntor mm kan komma att medföra kraftigt ökade kostnader 

för de framtida boende i boende i bostäderna. 
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